



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES  
PUBLICS ÉTRANGERS  
(La Haye, le 5 octobre 1961)

Notification conformément à l'article 15 de la Convention

**EXTENSION**

**Îles Féroé**, 14-10-2021

Le Danemark a étendu la Convention aux îles Féroé le 14 octobre 2021.  
Conformément à l'article 13, deuxième et troisième paragraphe, la Convention entrera en vigueur pour les îles Féroé le 13 décembre 2021.

**DÉCLARATION**

**Danemark**, 14-10-2021

*(Traduction)*

« La Convention devrait maintenant être appliquée aux îles Féroé. Le Royaume du Danemark retire donc sa déclaration territoriale en ce qui concerne les îles Féroé conformément à l'article 13 de la Convention. »

La Haye, le 15 octobre 2021

Les notifications depositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>.

XII Légalisation No. 05/2021



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION  
FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS  
(The Hague, 5 October 1961)

Notification pursuant to Article 15 of the Convention

**EXTENSION**

**Faroe Islands, 14-10-2021**

Denmark extended the Convention to the Faroe Islands on 14 October 2021. The Convention will, in accordance with Article 13, second and third paragraph, enter into force for the Faroe Islands on 13 December 2021.

**DECLARATION**

**Denmark, 14-10-2021**

"The Convention should now be applied to the Faroe Islands. The Kingdom of Denmark thus withdraws its territorial declaration with regard to the Faroe Islands in accordance with Article 13 of the Convention."

The Hague, 15 October 2021

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

XII Legalisation No. 05/2021